

Pour lire ce message en [Français, cliquez ici](#).

Umpire's Kit and Flip Coin

Are you an umpire? Are you having trouble finding a place to get your umpire kit?

[Pongshop.ca](#), an Official Sponsor of the Canadian National Table Tennis Team, is now offering umpire kits and flip coins for sale.

[Umpire Kits](#) are \$25 for the public and \$15* for Provincial Associations.

[Flip Coins](#) with the Table Tennis Canada Logo are also available for purchase. An added bonus, the more coins you buy in bulk the more you save.

Number of Coins Purchased	Cost of each coin
1-10	\$7 each + tax + shipping
11-39	\$6 each + tax + shipping
40+	\$5 each + tax + shipping

*Price does not include tax. Shipping included. Provinces will receive coupon for this price.

pongshop.ca



"OFFICIAL SPONSOR OF THE **CANADIAN NATIONAL** TABLE TENNIS TEAM"



Kit de juge-arbitre et flip Coin

Êtes-vous un arbitre? Avez-vous des difficultés à trouver un endroit pour obtenir votre trousse d'arbitre?

[Pongshop.ca](#), sponsor officiel de l'équipe de tennis de table du Canadien National, offre maintenant des kits de pièces arbitre et flip à vendre.

[Kits arbitres](#) est de 25 \$ pour le public et \$ 15 * pour les associations provinciales.

[Flip pièces](#) avec le logo Tennis de table Canada sont également disponibles à l'achat. Un bonus supplémentaire, le plus de pièces que vous achetez en vrac, plus vous économisez.

Nombre de pièces achetées	Coût de chaque pièce
1-10	\$7 each + tax + shipping
11-39	\$6 each + tax + shipping
40+	\$5 each + tax + shipping

* Les prix ne comprennent pas la taxe. Frais de port inclus. Provinces recevront coupon pour ce prix.